
Tájékoztatás

a MMK GGT elnökségi üléséről

2010.  10.  7-én  tartottuk  az  ülést,  melyen  az  Elnökség  egy  fő  kivételével  jelen  volt,  míg  a 
szakcsoportok  képviselete  kissé  hiányosan  vett  rész.  A napirendi  pontok  már  előre  jelezték, 
hosszabb megbeszélésre kell számítani. A legfontosabbak:

1.) Megkezdődik  a  tényleges  munka  az  M1  Mérnökgeodéziai  szabályzat  megújítása  témában. 
Összeállt  egy  szűk  szakértői  csapat  Kovács  István  vezetésével,  akik  kidolgozzák  az 
alapjavaslatot, melyet széleskörű vitára bocsátunk majd.

2.) Kormányrendelet fog foglalkozni a közműnyilvántartás szabályozásával. Bár még nem kaptuk 
meg közvetlenül  a  felkérést,  mégis  hozzá  kell  látnia  véleményezéshez,  mert  erre  általában 
kevés időt szánnak. (ld. melléklet)

3.) Nagyon fontos kérdés a két új jogszabály véleményezése, módosítási javaslatok összegyűjtése. 
A 46/2010. (IV. 27.) FVM rendelet kapcsán a tagozati honlapon már egy Fórum is nyílt. Ezen 
írásban lehet újabb javaslatokat tenni. A véleményeket a területi szakcsoportok vezetői gyűjtik 
össze, és továbbítják. (Címeik a tagozati honlapon megtalálhatóak)

A 47/2010. (IV. 27.) FVM rendelethez is hasonlóképp lehet eljuttatni a véleményeket.
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4.) A  „Diplomaterv  pályázat”  kiírását  a  napokban  eljuttatjuk  a  két  felsőoktatási  intézmény 
vezetéséhez. A kitűzött díjat az Elnökség 50-50e Ft-ban határozta meg.

5.) Az  Elnökség  felhívja  a  szakcsoportok  figyelmét  arra,  hogy  minél  nagyobb  arányban 
kapcsolódjanak be a kreditpontos továbbképzés szervezésébe,  ezzel is  támogatva a tagjaink 
továbbképzését.

6.) A VM munkatársai várják azon ötleteinket, miként lehetne kedvező helyzetbe hozni a KKV-ban 
dolgozó földmérőket.  Adjunk -  reális  -  javaslatot,  milyen munkálatok biztosításával  lehetne 
segíteni.
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